
Primaria Focsani doreste administrarea Centrului de vaccinare de la Casa Armatei in condi?ii legale
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In plina campanie de vaccinare impotriva Covid-19, Guvernul a transferat intreaga responsabilitate a administrarii centrelor de vaccinare si
a angajarii personalului din centre in sarcina Primariilor, cu promisiunea ca autorita?ile locale vor primi ulterior banii cheltui?i pe perioada
derularii acesteia. Cu toate acestea, Prefectura Vrancea si Direc?ia de Sanatate Publica Vrancea au infiin?at un centru de vaccinare la
Casa Armatei, fara consultarea Primariei Municipiului Focsani.
Actele normative in vigoare emise cu privire la modul de organizare si func?ionare a centrelor de vaccinare prezinta si modalitatea de
decontare de catre Ministerul Sanata?ii prin Direc?iile de Sanatate Publica a cheltuielilor efectuate de primarii cu personalul angajat in
centrele de vaccinare, precum si cu intre?inerea acestora.
Casa Armatei din Focsani este un imobil aflat in administrarea Ministerului Apararii Na?ionale (Brigada 8 ROT) si nu poate fi preluat, total
sau partial, in mod legal in administrarea Primariei Municipiului Focsani decat in baza unei Hotarari de Guvern. Acest lucru se pare ca nu il
in?eleg nici cei de la Prefectura si nici cei de la DSP Vrancea, care il acuza pe Primarul Cristi Valentin Misaila ca refuza sa ia in
administrare Centrul de vaccinare de la Casa Armatei.
Edilul a precizat ca la Dispensarul din Sud func?ioneaza doar un singur punct de vaccinare, desi exista posibilitate pentru a se infiin?a inca
cel pu?in trei puncte de vaccinare in acelasi imobil.
Mai mult decit atat, trebuie men?ionat si faptul ca valorile facturilor lunare de utilita?i sunt foarte mari la Casa Armatei - 22.000 lei apa,
30.000 lei energie termica, iar cele cu energia electrica si mai mari. Toate acestea sunt cheltuieli care vor trebui suportate de la bugetul
local pana la finan?area venita de la Guvern, care, din experien?a centrelor de carantinare, intarzie foarte mult.
In aceste condi?ii, Primarul Misaila a propus Prefectului si conducerii DSP Vrancea sa fie luate in calcul imobile ce apar?in Primariei (salile
de sport ale unita?ilor scolare si hotelul baza de practica de la Colegiul Economic „Mihail Kogalniceanu"), pentru ca la Casa Armatei nu se
pune la dispozi?ie toata cladirea, ci numai o suprafa?a.
Ceea ce l-a facut pe edilul Municipiului Focsani sa intrebe "cum vom calcula consumurile de apa, de energie, de incalzire si asa mai
departe, atat timp cat nu exista o diferen?iere si o departajare foarte clara a acestora. Si va veni apoi Curtea de Conturi, pentru ca a venit
imediat si dupa ce s-a terminat cu carantinarea si am fost verifica?i la sange. Dar raportul final a aratat ca avem toate documentele in
regula, pentru ca eu am respectat intocmai legea si tocmai de aceea nu pot sa inchei, in condi?iile de fa?a, un contract in afara legii.
Cu tot respectul pentru to?i focsanenii, trebuie sa se gaseasca o solu?ie LEGALA pentru a prelua acel spa?iu si atunci il vom prelua
IMEDIAT.
Iar singura solu?ie legala este sa se dea o Hotarare de Guvern in acest sens" a declarat Primarul Cristi Valentin Misaila.
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